
NIEUWJAARSRECEPTIE 
N-VA Wetteren

Zondag 23 januari
Van 10.30 uur tot 12.30 uur

Kaffee Taria (nieuwe sporthal), 
Warandelaan 14A, Wetteren

Onze gastspreker is 
Vlaams minister Ben Weyts

Sportpark Dassenveld: 
veiligheid bezoekers en 
gebruikers onder druk
Al sinds de gemeente de sportterreinen Dassenveld aankocht, 
blijven de problemen zich opstapelen. Hun ambitieuze 
plannen om er een multifunctioneel sportpark van te maken, 
werden afgekeurd door hogere instanties wegens het 
ontbreken van de vereiste milieu- en andere vergunningen.

Na ellenlange discussies over de verouderde, energieverslindende 
accommodatie, liet de aanleg van de kunstgrasvelden op zich 
wachten. Nu blijkt alweer een nieuw probleem op te duiken. De 
huidige concessiehouder die de gebouwen uitbaat, weigert een 
nieuwe overeenkomst te tekenen. Hij maakt zich zorgen over de 
precaire veiligheidssituatie van de kleedkamers en het gebouw. 

In die mate dat hij niet verantwoordelijk wilde/kon zijn voor 
de veiligheid van gebruikers en bezoekers. Fractievoorzitter 
Peter Blancquaert blijft het dossier op de voet volgen. Voor onze 
N-VA-fractie is de maat vol. Het wordt tijd dat het bestuur 
op (zeer) korte termijn met concrete en vooral realiseerbare 
plannen naar buiten komt.

‘Gaat het licht uit?’ op dinsdag 7 december
Door de verstrengde coronamaatregelen hebben we besloten het debat uit te stellen naar het 
voorjaar. We waken er steeds over dat de maatregelen goed opgevolgd worden en willen dus het 
goede voorbeeld geven door geen evenement te organiseren waar veel mensen samen komen. 
We hopen jullie gezond en wel te mogen verwelkomen in het voorjaar.

(onder voorbehoud van de geldende coronamaatregelen)

Wetteren-Massemen-Westrem
www.n-va.be/wetterenwetteren@n-va.be N-VA Wetteren
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Opwaardering wijk 
Stuyvenberg: stevige 
rekening voor bewoners? 
De wijk die destijds in de Wetterse volksmond spottend 
genoemd werd naar het Kasteel van Stuyvenberg, wordt 
opgewaardeerd. En dat zal iedereen geweten hebben.

Politieke meerderheidspartijen, renovatie-adviseurs, deskun-
digen van allerlei makelij ... Iedereen loopt tegenwoordig de 
deur plat van de bewoners van de Dr. De Bruyckerstraat, 
Collegiebaan, Eeminckstraat, Sportstraat, Eigendakstraat en 
Verbindingstraat. Er worden heel wat beloftes gemaakt aan de 
eigenaars en bewoners van de Wetterse woonwijk. Bij de heraan-
leg van de straten hoort ook een nieuwe riolering en dat heeft 
onaangename financiële gevolgen.

Heffi ng van 1.000 euro per wooneenheid
De N-VA vindt het absurd dat elke eigenaar die aangesloten is op 
de nieuwe riolering een heffing van 1.000 euro (exclusief btw) zal 
moeten betalen. Daar zijn twee redenen voor: eerst en vooral zijn 
de werken een noodzaak en vraagt niemand daar expliciet om 

én daarnaast betalen de bewoners al gemeente-
belastingen. Het kan bij het gemeentebestuur blijkbaar niet op 
wat de uitgaven betreft, maar tegelijkertijd wil men wel iedereen 
de volle pot aan belastingen op rioolaansluitingen aanrekenen.

N-VA-gemeenteraadslid Ira Lina Piscador stelt daarom voor om 
minstens tegemoetkomingen te voorzien voor eigenaars met een 
lager inkomen. We waren bovendien de enige fractie die tegen 
de heffing op rioolaansluitingen stemde op de gemeenteraad van 
december 2019.

Nog veel werk aan onze 
voet- en fietspaden
Tot tweemaal toe vroeg gemeenteraadslid 
So� e Wijmeersch naar een stand van zaken 
over het voetpadenplan uit 2014. Een paar 
jaar geleden struikelde er nog een vrouw 
over een loszittende voetpadtegel aan het CC 
Nova. Het gemeentebestuur blijft hier duidelijk 
in gebreke ...

Het antwoord van de schepen van Mobiliteit 
op de meest recente gemeenteraad luidde:

“Het voetpadenplan is een visie waarbij reali-
saties stelselmatig uitgevoerd worden. Er was 
voorlopig nog geen aanleiding om het plan te 
actualiseren. Het voetpadenplan was oorspron-
kelijk vooral bedoeld voor de buitenwijken en 
meer landelijke gebieden. De laatste maanden 
merken we echter dat ook de centrumstraten 
onderzocht moeten worden. Op wegen waar 
momenteel werken bezig zijn, worden de ont-
brekende voetpaden aangelegd.”

Een fietspadenplan is er voorlopig nog niet, 
maar bij wegenwerken zullen er nieuwe 
fietspaden worden aangelegd. Bij klachten 
of opmerkingen zullen herstellingen uitgevoerd 
worden. Tegen het einde van legislatuur zal er 
meer dan 15 kilometer aan nieuwe fietspaden 
aangelegd zijn.”

Kleurrijke elektriciteitskasten, hoe lang nog?
In mei 2020, intussen al anderhalf jaar geleden, lanceerde gemeenteraadslid So� e 
Wijmeersch de vraag om de saaie, grijze elektriciteits- en andere nutsvoorzienings-
kasten in onze gemeente op te � euren met bijvoorbeeld oude dorpsgezichten.

De schepen antwoordde destijds dat er 
in de zomer werk werd gemaakt van de 
elektriciteitskasten in Lebbeke. Nadien 
zou het regionaal project, waarbij ook 
Wetteren hoort, opgestart worden. In het 
licht van de regiovorming, en het feit dat 
we in de toekomst dus niet meer bij de 
intergemeentelijke onroerende erfgoed-
dienst (IOED) zullen behoren, lijkt het 
ons nuttiger en sneller om die karwei zelf 
in handen te nemen.

Er zijn kunstenaars te over in onze 
gemeente, getuige de zeer geslaagde 
guerrilla-actie van de Kunstacademie 
een tijdje geleden, toen het straatbeeld 
werd opgefleurd met ontelbare werken uit 
eigen ateliers.

Die moderne kunst, gecombineerd met 
oude dorpsgezichten, kan in onze ogen 
een fraai resultaat opleveren. Onze oudere 
bewoners zullen niet alleen hun vroegere 

woonplaats herkennen, 
ook nieuwkomers kunnen 
zien hoe onze gemeente 
er vroeger uitzag. Het is 
bovendien een leuk extraatje 
voor toeristen en toevallige 
passanten.

Sofi e Wijmeersch
Gemeenteraadslid

Ira Lina Piscador 
Gemeenteraadslid

wetteren@n-va.be
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Speelplekken met meer natuur en avontuur!
Buiten spelen is gezond en noodzakelijk voor de fysieke en sociale ontwikkeling van kinderen. De gemeente Wetteren hee�  
haar speelweefselplan voor de komende jaren opgemaakt. Daarin zijn zowel formele (klassieke speeltoestellen zoals een schommel, 
glijbaan, speeltoren) als informele (plaatsen met een avontuurlijke uitstraling) speelplekken in kaart gebracht. N-VA-gemeente-
raadslid Freija Colpaert stelde hier eerder al vragen over op de gemeenteraad en is blij dat de meerderheid nu een tandje bijsteekt.

De N-VA fractie stelde hier in het verleden al vragen over. 
Freija zal de plannen met de nodige aandacht opvolgen. Het 
mag niet enkel bij theorie blijven, ook de praktijk en realisatie 
van de plannen moet er effectief komen. Kinderen moeten op 
een veilige manier geprikkeld worden om te spelen. Dat kan 
bijvoorbeeld met een hinkelpad op weg naar school. Ook die 
passageplekken zijn opgenomen in het speelweefselplan. 
Verder mikt men niet alleen op kinderen, maar ook op 
tieners. Bij die doelgroep ligt de focus meer op ontmoeting.

Aandacht voor kinderen met een beperking
Tot slot worden ook kinderen met een beperking niet vergeten. 
Samen met het MPI Sint-Lodewijk zal bekeken worden waar 
de speelplekken, mits een aantal kleine ingrepen, toegankelijker 
kunnen worden. Dat doet Freija Colpaert veel plezier, want 
die groep verdient meer aandacht in onze gemeente. “Ik vind 
het nieuwe speelweefselplan ambitieus en uitdagend, zowel 
op korte als langere termijn. Vooral de nieuwe manier van 
avontuurlijk spelen is vernieuwend”, aldus Freija Colpaert.

Algemeen of Asociaal Stedelijk 
Ziekenhuis Wetteren?
Vroeger, toen Wetteren nog een eigen ziekenhuis had, moesten artsen 
zich houden aan de conventionele, o�  ciële tarieven. Alleen bij speciale 
eisen kon er extra ereloon aangerekend worden. Zo werden de mensen 
met een niet zo riant inkomen beschermd tegen hebzucht en overdreven 
facturen. Vandaag is dat niet meer het geval. De meerderheid van de 
artsen is niet meer geconventioneerd en kan vrij aanrekenen wat ze 
wil.

Een voorbeeld: op radiologie betaalt iemand die een mammografie, 
echografie en CT nodig heeft nu 94,91 euro uit eigen zak, daar waar de 
conventionele opleg 35,41 euro is, wat ook al niet weinig is. Het extra 
ereloon is 8 euro voor de mammografie, 26 euro voor de echo en 25,50 
euro voor de CT, samen goed voor maar liefst 59,50 euro.

Iedereen, ook de zwakkeren, betalen meer dan nodig
Patiënten krijgen slechts twee dagen voor hun afspraak een mail dat de 
dokters niet-geconventioneerd zijn en ze bijgevolg extra’s mogen vragen. 
Dat is ontoelaatbaar. Op zo’n korte tijd kan je geen afspraak meer annu-
leren, zeker niet bij ernstige zaken. Bovendien bestaat er geen lijst van 
geconventioneerde artsen en is ook contactloos betalen niet mogelijk in 
het ASZ, en dat in deze coronatijden.

Dat de burgemeester en zijn meerderheid, die zetelen in de bestuursorganen, hier geen vragen over stellen, is onbegrijpelijk. 
Gemeenteraadslid Ira Lina Piscador eist daarom een grondig debat over de werking en tarieven in het ziekenhuis.

Gemeenteraadslid Freija Colpaert 
op het speelplein Diepenbroek.

www.n-va.be/wetteren
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.

014229


